

**CE Declaration of Conformity**  
**In accordance with the Council Directive 2006/95/EEC**

We herewith declare that the VELUX control system KUX 100 (3UC B01 and 3UR B01)

- is in conformity with the provisions of Low Voltage Directive 2006/95/EEC, EMC Directive 2004/108/EEC and R&TTE Directive 1999/5/EEC as amended, and
- has been manufactured in accordance with the harmonised standards EN 300220-2 (2006-04), EN 301489-3 (2002-08), EN 55014-1 (2006-12), EN 55014-2 (1997-02), EN 55022 (2006-09), EN 55024 (1998-09), EN 61000-3-2 (2006-04), EN 61000-3-3 (1995-01), EN 61558-1 (2005-11), EN 61558-2-6 (1997-11) and EN 62233 (2008-04).

When the above-mentioned control system is connected to a VELUX window operator or another VELUX motor installed in a VELUX roof window, the total system is to be considered as a machine, which is not to be put into service until it has been installed according to instructions and requirements.

The total system then complies with the essential requirements of the Council Directives 2006/95/EEC, 2004/108/EEC, 1999/5/EEC and 2006/42/EEC as amended.

**CE Konformitätserklärung**  
**Laut der Richtlinie des Rates 2006/95/EWG**

Wir erklären hiermit, dass das VELUX Steuersystem KUX 100 (3UC B01 und 3UR B01)

- der Niederspannungsrichtlinie 2006/95/EWG, der EMV-Richtlinie 2004/108/EWG und der R&TTE-Richtlinie 1999/5/EWG inklusive deren Änderungen entspricht sowie
- gemäß den harmonisierten Normen EN 300220-2 (2006-04), EN 301489-3 (2002-08), EN 55014-1 (2006-12), EN 55014-2 (1997-02), EN 55022 (2006-09), EN 55024 (1998-09), EN 61000-3-2 (2006-04), EN 61000-3-3 (1995-01), EN 61558-1 (2005-11), EN 61558-2-6 (1997-11) und EN 62233 (2008-04) hergestellt ist.

Wenn das obige Steuersystem an einen VELUX Fenstermotor oder an einen anderen VELUX Motor, der in einem VELUX Dachflächenfenster montiert ist, angeschlossen wird, wird das Gesamtsystem als eine Maschine betrachtet, die erst dann betätigt werden darf, wenn sie nach den Anleitungen und den Vorschriften montiert worden ist.

Das Gesamtsystem wird dann den wesentlichen Anforderungen der Richtlinien des Rates 2006/95/EWG, 2004/108/EWG, 1999/5/EWG und 2006/42/EWG inklusive deren Änderungen gerecht.

VELUX A/S: .....  
(Søren Dahl, Product Approval)

Ådalsvej 99, DK-2970 Hørsholm ..... 6/2-09  
CE-erklæring nr. 932885-04